
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 13. september 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Samrådsspørgsmål AI
Hvordan mener ministeren, at regeringens bebudede besparelser på over en
halv milliard kroner på erhvervsuddannelserne i finanslovsforslaget understøt-
ter målet om, at 25 pct. af alle unge i 2020 skal vælge en erhvervsuddannelse
direkte efter grundskolen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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